
Proč je folk v českých zemích 
fenoménem? Z čeho vznikl a komu vděčí 
za zásadní alba? Jak velkou roli hrála 
Portal Kde se setkala tvorba písničkářů 
z měst se songy trampů od táboráků? 
Ručí folkař za svou tvorbu? Kdo jsou 
mladé talentované písničkářky? O tom 
mluví hudební publicista Ondřej Bezr.

a 40 0  folku, písničkářích 
a svodech ďábla
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► 18 Když se o vás dům stará

V zimě si na dálku mobilem zapnete kotel 
a nastavíte teplotu. V létě se inteligentně 

řízené žaluzie zatáhnou, aby vás chránily před 
horkem. Nejde o sci-fi -  seznamte se s chytrou 

domácností. Co od ní čekat, popisuje přední 
český odborník Petr Pokora.

▼ 56 Jak jsem potkala Boha
Téměř dvacet let je členkou legendárního Dejvického 
divadla. Proslavila se postavou Simony v prvním českém 
sitcomu Comeback. Od té doby natáčí Simona Babčáková 
prakticky nepřetržitě s výjimkou období pandemie, které 
ji přivedlo do nejtěžší osobní krize. Jak se z ní dostala?
A proč kývla na StarDancel

▲ 34 Rychlé šípy jako fenomén
Rychlé šípy jsou stále fenoménem. A pořád častěji se prosazují 
i jako obrazy. Originály kreseb od Marka Čermáka se dokonce 
prodávají v cenách kolem 150 000 korun. „Za poslední dva roky 
žasnu, jak o ně začali mít lidé zájem,“ potvrzuje majitel pražské 
Galerie 33 Richard Bergman.


